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Opgericht 8 november 1976 

Beste mensen van de Beo. 

Dit wordt het laatste stukje van mijn hand voor de zomerstop. In deze 

nieuwsbrief de uitnodiging voor ons uitje. We hebben daar binnen het bestuur 

over gesproken. Een bestemming vinden voor zo’n dag wordt steeds lastiger. 

We zijn in de omgeving tot 110 km rond Bolsward overal wel eens geweest. 

Met Bert in het bestuur komen steeds vaker uitjes van Natuurmonumenten 

langs, beslist de moeite waard. Geert heeft de voorbereidingen gedaan. Deze 

keer een stukje met de auto, even varen, een stuk fietsen en dan een paar uur 

van de natuur genieten op het eiland waarvan Groningen graag wil dat het bij 

hun provincie komt. Mooi niet dus want dan kunnen we onszelf niet meer zijn 

omdat we dan moeten knauwen. Ik ben net terug van een fietstocht door de 

Friese greidhoeke. Wat is het daar nu mooi. Op de fiets langs de weilanden van 

Murk Nijdam aan de Slachte word je verwelkomt door 10tallen grutto’s en 

andere weidevogels. Dat machtige gezang van al die vogels herinnert me aan 

mijn jeugd. Als ik toen de deur uitstapte en de weilanden in liep was het alom 

gezang en geschetter van al die mooie vogels. Nu moet je ze echt opzoeken. 

Alle weilanden zijn weer geschoren en er lopen alleen eenden, roeken en 

meeuwen, zo nu en dan een gans of zwaan. Dat er iets aan en voor de natuur 

moet gebeuren zijn we het volgens mij allemaal wel over eens. We staan aan 

het begin van al die aanpassingen. We zien dat terug in onze vogelsport. De 

maatregelen uit Brussel en Den Haag zijn voor ons allemaal dwingend en zullen 

uiteindelijk nog meer beperkingen gaan geven. Is dat dan erg zo vraag ik me 

regelmatig af. Ik denk het niet, wel vervelend, want ook daarbij staat het 

belang van de vogels voorop. Genoeg daarover.     

Ik heb het voorzitterschap NBvV. van Friesland inmiddels overgedragen aan 

Arend Vissia uit Burum.  
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Op 14 mei nog 1 vergadering in Putten en dat zit het 

erop. Op de algemene vergadering NBvV neem ik bestuurlijk afscheid van de 

bond. Ik heb daar dan 6 jaar deel van uit mogen maken. Ik heb voor mezelf 

echter een grens getrokken nu het besturen me steeds meer energie gaat 

kosten. Ik beleef er steeds minder plezier aan. Het besturen valt me steeds 

moeilijker. Voor de Beo blijf ik die kar met een mooi bestuur nog wel een paar 

jaar trekken. We hebben mazzel dat ons bestuur nog steeds compleet is. In 

Friesland en binnen de bond komen steeds minder bestuurders. Degene die het 

wel willen doen voelen zich vaak verplicht om die taak op zich te nemen. Een 

zorgelijke ontwikkeling en een teken aan de wand wat mij betreft. We zullen 

door moeten knokken met deze mensen om onze sport nog minstens een jaar 

of 10 overeind te houden. Als je kijkt naar de gemiddelde leeftijd van bonds- en 

Beo-leden lijkt me dat nog een hele periode. Ik ben net als jullie heel erg 

benieuwd naar alle ontwikkelingen deze 10 jaar. 

Ik kreeg een dag of 10 geleden een app van Jos Wokke uit Alkmaar. Voor het 

geval je niet weet wie dat is, dat is de man met die altijd heerlijk ruikende pijp 

die al een jaar of 10 al die bijzonder gevormde postuur kanaries op onze show 

brengt. Vanaf het begin betekende dat een extra keurmeester en een 

geweldige toevoeging aan kwaliteit en kwantiteit voor de Beo-show. Jos appte 

me dat hij uitbehandeld was! Die vreselijke ziekte was weer terug. Volgens de 

artsen was nu alles wel geprobeerd om hem te genezen. Dat is helaas niet 

gelukt. Een plekje in een hospice is nu zijn voorland. Vreselijk nieuws maar wat 

erg voor hemzelf. Hij heeft echter geen keus. Ik wens hem vanaf deze plek alle 

wijsheid en sterkte toe om deze dreun te verwerken. Geert Wind, Gerard van 

Malsen en ikzelf zullen hem op heel korte termijn bezoeken. Ook leven we heel 

erg mee met het gezin van ons lid Johannes de Blaauw uit Sneek. 

Voor nu wens ik jullie een mooie zomer toe met veel jonge vogels. Daarbij denk 

ik alvast vooruit aan de show in week 47. Als ieder lid jongen kweekt dan zou 

het mooi zijn dat ze ook op onze show te zien kunnen zijn. 

Wie weet zie ik jullie op ons uitje. 

Met sportgroet Sicco Veenstra 



 

 

 

                  OP 3 JUNI GAAN WE  NAAR 
                      SCHIERMONNIKOOG 

Het Bestuur van de BEO nodigt jou en je eventuele partner van harte uit deel te 

nemen aan het ons jaarlijkse uitje. Dit keer gaan we naar Schiermonnikoog, een 

van de mooiste Waddeneilanden van ons land. Omdat auto’s min of meer niet toe-

gelaten worden, is Schier  een eldorado voor wandelaars en fietsers. Door zijn 

unieke flora en fauna is het eiland in 1989 aangewezen als Nationaal Park.  

De organisatie van dit terreinbezoek is in handen van secretaris Bert Lenten. Om 

alles in goede banen te leiden zou hij graag voor 20 mei a.s. van je horen of je 

meegaat en met hoeveel personen. Laat ook even weten of je zelf wilt rijden en 

hoeveel mensen met je mee kunnen rijden. We proberen zoveel mogelijk te car-

poolen.  

HET PROGRAMMA ZIET ER  
        ALS VOLGT UIT: 
 
07.30 u Vertrekken we vanaf de WOK te 
Bolsward, zodat we ruim op tijd zijn in Lau-
wersoog om de veerboot van 09.30 u te pak-
ken. 
 

09.30 u Vertrek veerboot Lauwersmeer – Schiermonnikoog. 
10.15 u Aankomst op Schiermonnikoog. Direct na aankomst kunnen diegene die 
een fiets gehuurd hebben deze ophalen op de parkeerplaats. 
 
10.30 u Woord van welkom door de boswachter van Natuurmonumenten. Hij 
staat ergens aan het eind van de parkeerplaats. 
 
10.45 u Start van de fietsexcursie 
 
12 .45 u Aankomst bij het bezoekerscentrum ‘Het Baken’ . Dit gebouw staat mid-
den in het dorp en dit is tevens het einde van excursie.  
 
Van 12.45 u tot 16.15 u Heeft iedereen de mogelijkheid het eiland verder op ei-
gen gelegenheid te verkennen of gewoon in het dorp te blijven en daar wat rond te 
kijken of een terrasje te pakken. 
 
16.30 u Vertrek van de veerboot Schiermonnikoog – Lauwersmeer. 
 
17.15 u Aankomst te Lauwersmeer en start terugreis naar Bolsward 
 
18.30 u Gezamenlijke diner Chinees restaurant Hong Kong Bargefenne 17 te 
Bolsward.  



 
Op 3 juni vindt ook de 67e  editie van het Muziek- en Zangfesti-
val Schiermonnikoog plaats waar 60 koren en korpsen aan deel-

nemen. Hiervan laten ook een groot aantal zich buiten horen op 
twee podia. De toegang tot deze concerten zijn gratis. Ook zijn 
er diverse museums op Schier. Kortom er is van alles te doen, 

maar zorg ervoor weer op tijd bij de boot te zijn voor de terug-
reis. I.v.m. het  Muziek- en Zangfestival zullen er extra veerbo-
ten varen. 

 

Wat praktische informatie: 

Graag voor 20 mei a.s.  opgeven  bij   Bert Lenten  tel: 06-11155261. 

 Het mag ook per mail, maar dan duidelijk en volledig alles doorgeven, zoals  : aantal personen,  

wel/niet eigen auto, hoeveel mensen kunnen meerijden, wel/of geen eigen fietsen ivm boot-
kaartje.  Mailadres Bert:    blenten@hotmail.com  

De kosten van huur van een gewone fiets is € 10 per dag en voor een elektrische fiets € 22 per  dag. 
Als je een fietsenrek hebt kan je  natuurlijk ook eigen fiets mee nemen.  

We willen zoveel mogelijk carpoolen. Laat even aan Bert weten of je zelf wilt rijden en of er plek is 

voor één of meerdere personen om mee te rijden. 

Aanbevolen wordt om zelf je lunch en drinken mee te nemen. Dit is niet alleen goedkoper, maar 
door de drukte op het eiland is het de vraag of er plek is in een van de restaurants. Er is een su-
permarkt in het dorp om bv extra drinken te kopen. 

Hou het weerbericht voor 3 juni in de gaten om je kleding aan te passen en eventueel bv zonnebrand 

mee te nemen.. 

Om 16.30 u vertrekt de boot weer richting Lauwersoog, zorg ervoor dat je op tijd bent bij de Veer-
dam om de fiets weer in te leveren. 

Naar verwachting komen we ergens tussen 18.30 -19.00 u aan bij het Chinees restaurant Hong Kong 
in Bolsward.  

De kosten voor de boot, huur van een standaard fiets, bijdrage benzine kosten en eten en drinken bij 
de chinees bedragen in totaal ca. € 60,- per persoon.   

De excursie wordt betaald door BEO. 

Als je nog vragen  hebt  kan je contact opnemen met Bert Lenten en die zal je graag helpen. 
  
We hopen we jou en eventueel je partner te mogen verwelkomen tijdens dit altijd   
 
gezellige BEO-uitje. 
 
 

                                                                         Het bestuur.  
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De groot taxidermie 

Notulen van de ledenvergadering BEO op 7 maart 2023 

Locatie:  Verenigingsgebouw Hollandia Nanne Reijnstraat 16 Bolsward 

Aanwezig: 12 Leden. 

Afgemeld: Harm Wierda, Roel de Jong, Johannes de Blaauw. 

1. Opening  voorzitter 

Vz Sicco Veenstra heet allen welkom.  

2. Het Oudemirdumerklif 

Sicco deelt mee dat Arnoud van de Ridder, die iets zou vertellen over het Oudemirdumerklif, 

helaas door ziekte niet aanwezig kan zijn. 

3. Vaststellen agenda 

Aan de agenda worden toegevoegd punten: 

10. c Vogelmarkt Hardenberg 

10. d Komende Districtsvergadering 

10. e Algemene Vergadering NBvV 13 mei 2023 

4. Jaarverslag secretaris 

Bert Lenten verwijst naar het jaarverslag dat opgenomen is in de Nieuwsbrief. Aangezien er 

geen op- of aanmerkingen gemaakt worden wordt het verslag goedgekeurd en wordt Bert 

bedankt voor het opstellen daarvan. 

5. Financieel verslag penningmeester  

Geert Wind licht het financieel overzicht 2022-2023 toe. In het volgende financieel 

jaarverslag komt de kolom ontvangsten/ uitgaven kantine te vervallen, omdat we nu iedere 

consumptie direct afrekenen met Hollandia.  De cijfers geven geen aanleiding tot vragen en 

de voorzitter bedankt de penningmeester voor het opstellen van het financieel overzicht 

6. Verslag kascommissie 

Henk Eiling deelt mee dat hij samen met Johannes de Blaauw de gecontroleerd heeft en geen 

onvolkomenheden heeft geconstateerd. De voorzitter bedankt de penningmeester  

kascommissie voor haar werkzaamheden en de vergadering verleent de penningmeester 

decharge. Besloten wordt dat de nieuwe Kascommissie zal bestaan uit Peter Faber en 

Johannes Blaauw en als reserve Gerrit Feenstra.                                                                                                                      

7. Verslag laatste ledenvergadering 13 september 2022 

Het verslag wordt goedgekeurd en de secretaris wordt bedankt voor het opstellen daarvan. 

8. Bestuursverkiezing 

Aftredende bestuursleden zijn Gerard Kolkena en Sicco Veenstra. Beiden hebben aangegeven 

zich herkiesbaar te stellen en de vergadering gaat akkoord met hun verkiezing 

9. BEO uitje 

Diverse ideeën komen ter tafel zoals bezoek aan Walsrode, aan Markerwadden, 

Schiermonnikoog of een boottocht langs de afsluitdijk. Afhankelijk welke optie gekozen wordt 

kan de dag eventueel afgesloten worden met een barbecue in de tuin van gebouw Hollandia. 

Het bestuur zal de opties verder onderzoeken naar de haalbaarheid met name qua reistijd en 

kosten.  

10. Onderlinge tentoonstelling 2023 

a. Op 23 november wordt de TT opgebouwd, de keuring vindt plaats op 24 november en 

TT is open voor publiek op 25 november. 

b. De TT commissie heeft het reglement aangepast en in lijn gebracht met het 

Bondsreglement.  Een van de wijzigingen is dat er meer prijzen toegekend zullen 

worden b.v. door in iedere hoofdgroep goud, zilver en brons toe te kennen. Tevens zal 



de Oorkonde aangepast worden. De huidige Oorkonde is niet digitaal beschikbaar en er is weinig ruimte om 

informatie toe te voegen. Geert de Leeuw heeft een nieuwe Oorkonde ontworpen, die ter vergadering 

rondgegaan is, en besloten wordt hier voortaan mee te werken.  

Voorgesteld wordt de TT ruimte iets anders in te delen en bv ruimte te creëren voor zitjes. Het wordt aan de 

TT commissie overgelaten dit verder uit te werken. Tevens wordt unaniem besloten het inschrijfgeld te 

verhogen tot € 2 en de prijs van de catalogus wordt € 2,50. 

De BEO zal op de vogelmarkt te Hardenberg vertegenwoordigd worden door Sicco, Geert W, Frits en Bert. Ne-

derlandse controleurs zijn erg actief op vogelmarkten. Vogelhandelaren dienen over een UBN nummer te 

beschikken en het probleem is dat er geen duidelijke criteria bestaan m.b.t. wanneer men gezien wordt 

als handelaar of als particulier, die wat overtollige vogels wil verkopen. De Bond zal met een stand aanwe-

zig zijn in Hardenberg en mocht iemand in problemen komen met de controleurs dan is de Bond bereidt 

eventuele juridische procedure op zich te nemen. In de eerstvolgende BEO Nieuwsbrief vindt u meer in-

formatie over dit item.  

Districtsbestuur 

Arend Vissia is bereidt Sicco op te volgen als voorzitter en de vergadering gaat hiermee akkoord, zo ook wat 

betreft benoeming van Johan Beintema als bestuurslid. De volgende vergadering vindt plaats in Harkema 

en Geert Wind zal als afgevaardigde van de BEO hieraan deelnemen. 

Algemene Leden Vergadering NBvV 

In de afgelopen 22 jaar is het  NBvV ledenbestand met 1831 leden verminderd en als gevolg daarvan zijn de 

inkomsten met € 25 K/ jr afgenomen. Daarnaast heeft de Bond de ringmachine inclusief voorraad alumini-

um met een totale waarde van € 185 K verkocht voor slechts € 45 K, wat een verlies is van € 140 K. Geluk-

kig hebben ze ook een financiële meevaller kunnen incasseren, zijnde een vergoeding van het Rijk m.b.t. 

het niet doorgaan van de show tijdens de corona periode, van € 48 K. Hoewel de Bond over een grote 

financiële reserve beschikt is de toekomst in financiële zin zorgelijk. 

M.b.t. de vergadering van 13 mei a.s. stemt de vergadering in met: 

Wijziging en aanvulling Reglement TT’s NBvV; 

Verkiezing Rick Oudenampsen (termijn 2023-2026) 

Verkiezing Raymond Berghouwer (termijn 2023-2026) 

Benoeming Rick Oudenampsen in de tuchtcomissie NBvV 

Benoeming Carl Luijken, namens de NBvV, in de tuchtcommissie 

De NBvV heeft 17.412 leden, 392 jeugdleden en 1100 verspreid leden. Afgelopen jaren zijn 31 afdelingen 

gestopt en 3 gefuseerd.  

De Bond is op zoek gegaan naar een betaalbare locatie voor de Nationale kampioenschappen. Helaas ble-

ken de meeste hallen ca. € 60 K te kosten en uiteindelijk heeft men gekozen voor de locatie Hardenberg, 

welke slechts € 20 K kost.  

Rondvraag.   

Henk Eiling vraagt of de BEO ledenlijst gedeeld kan worden. Besloten wordt dit te doen.  

Geert de Leeuw heeft besloten. Na rum 17 jaar,  m.i.v. 1-1-2024 te stoppen als keurmeester. 

Gerard van Malsen, Gerard Kolkena en Sicco Veenstra zijn geslaagd voor het examen surveillance.  

Voorgesteld en besloten wordt om bestuur Hollandia uit te nodigen voor de officiële opening van de TT.  

 

Sluiting.  

Rond 22.30 u sluit de voorzitter de vergadering.                                                                                                                       
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Over de zeearend 

De zeearend is een imposante, zeer grote roofvogel. Met een spanwijdte van twee tot wel twee-en-
halve meter wordt hij ook wel de ‘vliegende deur’ genoemd. Hij komt voor in waterrijke gebieden 
die beschikken over grote stevige nestbomen op rustige plaatsen. Hij eet het liefst vis en watervo-
gels, maar hij leeft ook van aas, vooral als er ijs ligt. 

 
Herkenning 
Je herkent hem aan zijn gevingerde vleugels, ver uitstekende kop en korte, wigvormige staart. De vleugels zijn in vlucht 
recht en niet in v-vorm zoals bijvoorbeeld de buizerd doet. 

Een volwassen zeearend heeft een witte staart, lichte kop en gele snavel. Juveniele vogels zijn donkerbruin met lichte vlek-
ken op het lichaam, een smalle lichte baan op de ondervleugels en een grotendeels donkere snavel. Hij heeft een diepe, 
trage vleugelslag, maar in het voorjaar, zomer en de herfst zie je hem ook vaak op thermiek zweven. De zeearend leeft soli-
tair, maar op plaatsen met veel voedsel kunnen meerdere zeearenden bij elkaar zitten. 

Zeearend in de Alde Feanen 
Lange tijd was de zeearend een zeldzame wintergast in ons land, maar hij voelt zich de afgelopen jaren steeds meer thuis in 

Nederland. In 2017 broedde er voor het eerst een zeearend-paar in het Nationaal Park de Alde Feanen. En met succes, het 

lukte hen om dat jaar één jong groot te brengen. In 2018 en 2019 bleef dit paar hun territorium trouw, waarna er achter-

eenvolgens nog eens twee en één jong het nest vliegvlug verlieten. In 2020 kozen de zeearenden voor een nieuwe locatie 

voor hun nest, hier brachten ze drie jaar op een rij 2 jongen groot. Dit is de plek waar ook dit jaar de nestcam hangt!  

https://www.itfryskegea.nl/natuurgebied/nationaal-park-alde-feanen/

